

## **Logistiksektionen styrelsemöte 2013-10-01**

### **Tid 17:15-19:00, plats TP54**

#### **Närvarande:**

Lisa Roslund, ordförande samt festerichef Escort  
Erik Andersson, sekreterare  
Maria Modin, kassör  
Valerie Dahl, studienämndsordförande KTS  
Stina Odebo, studienämndsordförande FTL  
Sofie Skeppstedt, studienämndsordförande SL  
Josefin Angvarson, intendent  
Mikaela Ohlin, näringslivsansvarig  
Therese Ziedén, rekryteringsansvarig  
Oskar Strömberg, informationsansvarig  
Helena Berglund, arbetsmiljöombud  
Johanna Johansson, festerichef 3-cant

#### **§1 Mötets öppnande**

Ordförande Lisa Roslund förklarade mötet öppnat.

#### **§2 Justeringspersoner**

Till justeringspersoner valdes Oskar Strömberg och Josefin Angvarson.

#### **§3 Mötets behöriga utlysande**

Mötet ansågs ej behörigt utlyst då kallelse skickades ut försent. Alla beslut skjuts upp till nästa möte.

#### **§4 Adjungeringar**

Mötet hade inga adjungeringar.

#### **§5 Fastställande av föredragslista**

Föredragningslistan godkändes med tilläggen §13 LOGIN

#### **§6 Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes ej då mötet ej var behörigt utlyst.

#### **§7 Rapporter och meddelanden**

Helena: Planerat sektionens event.

Therese: Hittat utskottsmedlemmar för SL och FTL. För KTS saknas det fortfarande. Skickat in FTL-broschyren för godkännande.

Valerie: Torsdagen den 27/9 hölls det lunch för alla klassrepresentanter på Trappan. Helgen v39 var det SnOrdf-helg, där utbildningsansvarig från LinTek var närvarande. Mailat kursexaminatorer. Möte med Stina om att planera att skicka in alla utvärderingar tillsammans. Idag 1/10 möte med Hanna från LinTek, pratat om mål och allmänna saker.

Oskar: Skickat in till LiTHanien. Fixar med Alumnimiddag den 19 november för KTS1 och alumner. Håller på att kontakta alumner.

Maria: Bokföring. Börjat kolla sektionens äskningar. Kolla hur sektionen ska göra med utbetalning till LiTHEhack.

Stina: Lunch med övriga SnOrdf på Trappan. Möte med Marianne Östling angående problem studenter i Malmö har och hur dessa skall lösas. Även kollar möjligheter för FTL:are att åka ner till Malmö för studiebesök och se hur studenterna har det.

Sofie: Lunch med övriga SnOrdf på Trappan. Skall ha möte med sina Klassrepresentanter imorgon (2/10). Ha en genomgång om vad Klassföreståndare innebär.

Johanna: Genomfört 5ans fest. Det var 53 sittande.

Josefin: Hämtat overaller och revärer. Ettan kommer kunna hämta dessa imorgon (2/10). Sektionsmärket är på gång.

Mikaela: Har fått svar från N-sektionen angående sektionsväskor. Fått reda på vart man kan beställa dessa och att N-sektionen tar 100kr för sektionsmedlemmar och 200kr för icke-medlem. Kommer ha ett näringslivs möte denna vecka (v40).

Erik: Bokat TP1 den 7 november klockan 17-19 för Höstmötet.

Lisa: Hållit tal på 5ans fest. Skickat samarbetsavtal till Nikita, väntar på svar. Träffat alla ordförande i Norrköping. Varje sektion får nominera studenter till FuM-valet. Läst stadgarna.

## §8 LiTHanien

Nästa nummer kommer den 18 november. Oskar kommer kontakta redaktören för LiTHanien att Logistiksektionen vill vara med. Kommer marknadsföra LOGIN. Eventuellt helsida.

## §9 Äskning

Lisa går igenom det första utkastet till nämnden. Sektionen kommer just nu äska 131 000kr för nästa kalenderår. Äskningsdokumentet kommer att revideras.

## §10 Mässbesöket

Lisa kommer kolla upp anmälningar till föreläsningar som kommer äga rum på mässbesöket i Jönköping. Josefin har även kollat med Liu-tryck angående visitkort. Mailar för att försöka få dessa innan mässbesöket 8/10.

## §11 Planering av event

Planeringsgruppen vill flytta eventet till februari istället för december.

## §12 Pins

Josefin kommer kolla upp vad det kostar att skaffa pins. Styrelsen pratar även att ge dessa för studenter som börjar sitt sista år.

## §13 LOGIN

Styrelsen vill trycka upp en monter, liknande som ED-sektionen har. Väldigt bra att ha i marknadsföringssyfte på LOGIN och andra event.

## §14 Övriga frågor

Valerie kommer delta i en debatt angående pedagogik den 17 oktober i K3. Representanter från universitetet och studenter kommer att delta.

Marianne Östling och Robert Nordman har en önskan att Norrköpings SnOrdf ska samarbeta och skapa ett evenemang angående att söka utlandsstudier. Valerie kommer kolla upp saken.

Sektionen har fått mail från Joanna, representant från Talang Sverige, angående att delta av inspelning för Talang Sverige. Lisa mailar tillbaka för att få mer information.

En visionsdag för styrelsen och sektionsmedlemmar kommer hållas lördagen den 12/10 mellan 14-18.

## §15 Nästa möte

Nästa officiella möte kommer att hållas 2013-10-12 klockan 13:00-14:00 i TP 54.

## §16 Mötets avslutande

Ordförande Lisa Roslund förklarade mötet avslutat.



LOGISTIKSEKTIONEN

Logistiksektionen  
Linköpings Universitet  
Tekniska högskolan  
Liu Campus Norrköping

Protokoll  
2013-10-08

Lisa Roslund  
Ordförande

.....

Erik Andersson  
Sekreterare

.....

Oskar Strömberg  
Justerare

.....

Josefin Angvarson  
Justerare

.....

---

Sekreterare: Erik Andersson, [sekreterare@logistiksektionen.se](mailto:sekreterare@logistiksektionen.se)

Ordförande: Lisa Roslund, [ordf@logistiksektionen.se](mailto:ordf@logistiksektionen.se)

